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Rondvraagpunt Voortman 

 

-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Voortman L.  

Verzonden: donderdag 2 februari 2017 15:24 

Aan: Commissie VWS; Post H. 

Onderwerp: Verzoek aan stas via commissie  

 

Dag Harmanda 

  

Is het mogelijk het volgende verzoek voor te leggen aan de commissie? 

Groet 

Linda 

 

 

 

Geachte collega's 

 

In september 2016 hadden wij een ao over de omgang met informatie door overheden. Dit oa 

nav de afleveringen van Argos over de mogelijke kwijtmaking van documenten door VWS en 

het in strijd met de Wob handelen van VWS. Wij vroegen in het ao naar het verslag van het 

Directeurenoverleg Alcohol van 7 maart 2008. De staatssecretaris zei daarop toe, ook in 

schriftelijke vragen, dat de Auditdienst Rijk onderzoek zou doen en dat dit onderzoek er in 

januari zou zijn.  

 

Het is nu begin februari. Ik zou graag willen horen waar het onderzoek blijft.  

 

Vriendelijke groet 

Linda Voortman 

GroenLinks 

 


